
 
Zápis ze schůze Výboru HWK ČR, z.s. – On-line na platformě ZOOM, 11.2.2024 v 11:30 

 
Přítomni: členové Výboru Hana Hanigerová, Šárka Slezáková, Kristýna Banertová, Veronika Benešová, 
Veronika Skládalová, Gabriela Kalasová  
Hosté: členové Revizní komise Miroslava Binderová, Jana Koláčková 
 
Program: 
 

1. Zahájení 

Schůzi zahajuje Hana Hanigerová a konstatuje, že schůze byla svolána řádně a je usnášeníschopná. 
 

2. Rekapitulace korespondenčního hlasování 

Dodává Hana Hanigerová a je přiložena jako příloha tohoto dokumentu. 
 

3. Výsledek hospodaření za rok 2023 

Gabriela Kalasová seznamuje přítomné s předběžným výsledkem hospodaření za rok 2023.  
 

4. Projednání Ekonomické směrnice 

Byl projednán návrh nové Ekonomické směrnice připravený Gabrielou Kalasovou. Některé změny byly 
jednohlasně odsouhlaseny, k jiným měl zbytek Výboru připomínky. Směrnice bude dle připomínek a 
návrhů přepracována a zaslána Výboru k odsouhlasení v korespondenčním hlasování. 
 
Ekonomka také představila nově upravený a aktualizovaný formulář pro vyúčtování stravného a 
cestovného. 

 

5. Návrh Hany Jemelkové – Klubové šampionáty 

Výbor se shodl, že návrh bude projednán korespondenčně. 
 

6. Návrh na oslovení právníka se specializací na spolkové záležitosti 

Bylo navrženo oslovit právníka, který se specializuje na spolky pro případné konzultace. Po diskusi, do 
které se zapojila i Revizní komise, se Výbor shodl, že právníka bude klub v budoucnu oslovovat pouze 
v případě potřeby řešení vzniklého právního sporu, aby nebyl konzultacemi zbytečně zatěžován 
rozpočet Klubu. 
 

7. Organizace plánovaných akcí na rok 2024 

Hana Hanigerová představila propozice na navrženou akci Hovawartí školka 27.4.2024. Propozice byly 
na Výbor zaslány den před konáním schůze Výboru. Proto bylo dohodnuto, že jejich schválení bude 
řešeno v korespondenčním hlasování, aby měli členové Výboru dostatek času na seznámení se s nimi. 
 



 
Dále Výbor vede diskusi o organizaci Klubové výstavy na Knížecím rybníce 11.5.2024 a především 
Bonitace v Kolíně – Sendražicích 6.4.2024. Složení bonitační komise bude pověřenou HPCH a bonitační 
referentkou zasláno co nejdříve Výboru ke schválení. Ostatním akcím se budeme detailněji věnovat na 
dalších schůzích Výboru po Členské schůzi 7.4.2024, kde se bude volit Hlavní poradce chovu. 
 

8. Návrh na přechod na Google Workspace pro neziskové organizace 

Hana Hanigerová navrhuje přechod klubu na Google Workspace, kam budou přesunuty e-maily, 
založeno společné úložiště a využívány další aplikace Google, na jejichž užívání máme jako zapsaný 
spolek nárok zdarma. Fungování GW bylo již předem projednáno s administrátorkou webu – paní 
Heráňovou – a zbytek Výboru dostal den předem k tomuto bodu podklady. 
 
Přechod na Google Workspace je Výborem jednohlasně schválen. Potřebná nastavení proběhnou ve 
spolupráci s paní Heráňovou a o případných dočasných omezeních budou členové Klubu předem 
informováni prostřednictvím webu a e-mailu. 
 

9. Diskuse o plánování 40 let hovawarta v roce 2026 

Výbor diskutuje o oslavách 40 let hovawarta v ČR. Vzájemně si sdělujeme naše představy a jednatelka 
Šárka Slezáková nás seznamuje s průběhem oslav 30 let v roce 2016. Panuje shoda na tom, že již 
začneme hledat vhodné prostory, termín akce a začneme plánovat, jaký průběh by tato událost měla 
mít. 
 
--- 
13:25 se odpojuje předsedkyně Revizní komise Miroslava Binderová. 
--- 
 

10. Diskuse – různé 

Výstavní referentka Veronika Skládalová navrhuje vyrábět klubové produkty (oblečení s logem, apod.) 
s možností prodeje na akcích. Zároveň diskutujeme o znovuzavedení tisku Ročenky – tentokrát pouze 
na objednávku a za poplatek. Elektronická verze by byla k dispozici všem členům zdarma, jako je tomu 
doposud. Konkrétní návrhy produktů budou schvalovány korespondenčně. Stejně tak Ročenka, k níž 
nejprve Redakční rada Zpravodaje zjistí tiskové náklady a ty posléze zašle Výboru ke schválení.  
 
Diskutujeme na téma aktuálního fungování Chovatelského kolegia v omezeném počtu poradců chovu. 
 

11. Závěr 

Ve 14:10 je schůze Výboru ukončena. Zápis vypracovává Hana Hanigerová. 


